
ÒHem dÕavan�ar com a pobleÓ

Arias, durant una campanya contra els correbous a

Brusseláles EPA.

Arias �s la por taveu de lÕAgrupaci� de Vidreres per la Defensa

Animal i Ambiental (AVDA), que sÕoposa als correbous.

Qu� en pensa, de la consulta?Ja no �rem par tid�ries que es fes

una consulta perqu� creiem que s�n festivitats totalment

desfasades en el dia dÕavui, i m�s despr�s del que va passar en

lÕ�ltim correbou del 2019. Creiem que hi ha altres maneres de fer

festa major. Som lÕ�nic poble de Girona que fem correbous i fa una

mica de vergonya.Presenten alternatives?Avui en dia ja no es

tracta de donar alternatives, es tracta que no es necessita cap

tipus de festivitat amb animals, sobretot amb animals que no s�n

dom�stics, que s�n de camp i que no entenen qu� estan fent all�.

Ja no parlem de maltractament o no maltractament, perqu� hi ha

molts tipus de correbous i pot ser que, segons ells, no es

maltractin... �s indiferent, nom�s el fet de traslladar els animals del

seu h�bitat i posar-los dins una pla�a i fer-los passar aquest estr�s

�s absolutament innecessari.Qu� els diuen, als ve�ns de

Vidreres?Que hem dÕavan�ar com a societat i com a poble. No

estem parlant de tradicions com el ranxo, per exemple; en aquest

cas, creiem que no �s cap tradici� perqu� se nÕhan fet 33 edicions, aix� no �s una tradici�, i a par t creiem que

hem dÕavan�ar com a societat i fer cr�ixer els nostres f ills i f illes amb valors com el del respecte als animals, a la

natura i a lÕaltre. No cal que sigui un hum�. Animem a la par ticipaci� i sobretot que votin pel que creguin que �s

millor per al seu poble, no per al seu ve�.
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